
      Protokół z XXXV Sesji 

      Rady Dzielnicy XVII, 

      „Wzgórza Krzesławickie”, 

      sala konferencyjna UMK, os. Zgody 2 

      z dnia 30 września 2021r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXV Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 montażu progów zwalniających w os. Łuczanowice w Krakowie na ul. Braci Polskich  

i ul. Godebskiego 

4.2 wprowadzenia strefy ograniczonej prędkości tempo 30km/h w os. Łuczanowice  

w Krakowie 

4.3 montażu znaku B-35 „zakaz postoju” na drodze pomiędzy os. Na Wzgórzach a Parkiem 

Zielony Jar w Krakowie 

4.4 opinii dla inwestycji pn.”Budowa dwóch budynków magazynowych oraz budynku 

szkoleniowego z zapleczem gastronomicznym i noclegowym przy ul. Łuczanowickiej w 

Krakowie” 

4.5 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

4.6 budowy ,,Skateparku” w osiedlu Łuczanowice na działce gminnej nr 243 obr.15 jedn. 

ewidencyjna Nowa Huta w Krakowie 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XXXV Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w sali konferencyjnej UMK,  

os. Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 osób) XXXV sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej listy)  

 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony projekt porządku obrad XXXV Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1 montażu progów zwalniających w os. Łuczanowice w Krakowie na ul. Braci Polskich  

i ul. Godebskiego 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabrali: p. A. Zdziebko, p. A. Dziedzic, p. K. Frankiewicz 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progów 

zwalniających w os. Łuczanowice w Krakowie na ul. Braci Polskich i ul. Godebskiego 



ad. 4.2 wprowadzenia strefy ograniczonej prędkości tempo 30km/h w os. Łuczanowice  

w Krakowie 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabrali: p. Z. Rajski, p. A. Dziedzic, p. K. Frankiewicz 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wprowadzenia strefy 

ograniczonej prędkości tempo 30km/h w os. Łuczanowice w Krakowie 

  

ad. 4.3 montażu znaku B-35 „zakaz postoju” na drodze pomiędzy os. Na Wzgórzach a Parkiem 

Zielony Jar w Krakowie 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 

Na sesje przybyła p. J. Kolasa 

Głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński, p. St. Stroński, p. W. Wołoch, p. A. Dziedzic,  

p. K. Frankiewicz, p. P. Mleczko, p. J. Wójcik, p. J. Kolasa, p. A. Zdziebko 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie montażu znaku B-35 „zakaz postoju” na drodze 

pomiędzy os. Na Wzgórzach a Parkiem Zielony Jar w Krakowie w głosowaniu: za – 10, przeciw – 

2, wstrzymało się – 3. 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu 

 

ad. 4.4 opinii dla inwestycji pn.”Budowa dwóch budynków magazynowych oraz budynku 

szkoleniowego z zapleczem gastronomicznym i noclegowym przy ul. Łuczanowickiej w Krakowie” 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Głos zabrali: p.A Zdziebko, p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie opinii dla inwestycji pn.”Budowa dwóch budynków 

magazynowych oraz budynku szkoleniowego z zapleczem gastronomicznym i noclegowym przy 

ul. Łuczanowickiej w Krakowie” w głosowaniu: za -10, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 3 osoby 

nie brały udziału w głosowaniu 

 

ad. 4.5 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej oraz 

Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII na rok 2021. 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu 

 

ad. 4.6 budowy ,,Skateparku” w osiedlu Łuczanowice na działce gminnej nr 243 obr.15 jedn. 

ewidencyjna Nowa Huta w Krakowie 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. Zb. Rajski, p. S. Adamczyk 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie budowy ,,Skateparku” w osiedlu Łuczanowice na 

działce gminnej nr 243 obr.15 jedn. ewidencyjna Nowa Huta w Krakowie w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pan Z. Gawłowski spytał, czy wiadomo coś na temat budowy bloków przy ul. Architektów.  

Przewodniczący poinformował radnego, że informacja w tej sprawie nie wpłynęła do Rady 

Dzielnicy. 

Pani J. Kolasa zapytała o usuwanie gałęzi drzew po ostatnich burzach.  

Przewodniczący poinformował o nowym Inspektorze Zarządu Zieleni Miejskiej odpowiedzialnym 

za zieleń na terenie Dzielnicy XVII, którego Komisja Ochrony Środowiska będzie chciała zaprosić 

na swoje posiedzenie celem zapoznania się i omówienia spraw dot. zieleni na terenie Dzielnicy 

XVII .    

Głos w tym temacie zabrali również: p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński, p. Z. Rajski, p. P. Mleczko 

 

 

 



   

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący poinformował zebranych o planowanych spotkaniach Zastępcy Prezydenta Miasta 

Krakowa w sprawie lokalnych potrzeb mieszkańców nowohuckich Dzielnic. 

 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji w zaplanowane w miesiącu październiku 2021r 

 

Kolejna XXXVI Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 28 października 2021r. w 

sali konferencyjnej UMK, os. Zgody 2,  na godz. 18:00. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19.10 

zamknął posiedzenie XXXV Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


